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Peč!: S~~ ::. c· I POČ!! hstů:

Michal Šesták, Radní MČ Praha 5, zastupitel MČ Praha 5

RNDr. Jan Martinec CSc.,Zastupitel MČ Praha 5, Předseda školské komise

Zastupitelé MČ Praha 5 otevřeným dopisem

Nám. 14. října 1381/4

Praha 5, PSČ150 22

V kopii:

Základní škola a mateřská škola Barrandov

Mgr. Jana Fričová

Chaplinovo nám. 1/615

Praha 5 - Hlubočepy, 152 00

1S- .~ {, L()(L
V Praze, dne .

My, níže podepsaní rodiče žáků sedmých a devátých tříd ZŠ Barrandov, Chaplinovo nám. 1/615,

Praha 5 Hlubočepy, tímto vyjadřujeme svůj kategorický nesouhlas s plánovaným dělením sedmých

a devátých tříd této školy k 1. 2. 2013 tak, jak bylo oznámeno ředitelkou školy na schůzce s rodiči

11.10.2012.

Jsme přesvědčení, že dělit v polovině školního roku (!) sedmé a deváté třídy, tedy ročníky, kde tak

jako tak dojde na konci školního roku ke změnám díky odchodům žáků na víceletá gymnázia (sedmé

třídy) respektive odchodům na střední školy je iracionálním krokem a projevem velmi silného

\ nerespektu k situaci žáků, rodičů a pedagogů, pro které je takové dělení stejně obtížné.

Je evidentní, že právě v případě sedmých a devátých tříd, tedy ročníků, které čekají přijímací zkoušky

na střední školy je dělení, které znamená změnu kolektivu, změnu vyučujících včetně změny třídního

učitele, je takový krok nepřijatelný.

Chápeme ekonomickou situaci školy, přesto nebo právě proto žádáme Magistrát Prahy 5 jako

zřizovatele školy o aktivní vyřešení této situace. Dělení tříd pár měsíců před koncem školního roku

řešením určitě není.

Za signatáře petice


